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 06/2023המניין לא מן  פרוטוקול ישיבה

 , תשפ"ג כ"ח תמוז שני ,מן המניין, שהתקיימה ביום לא  ל ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה פרוטוקו

 חדר ישיבות המועצה, בנימינה., ב2023  יוליב 17

 ראש המועצה.  -איתי ויסברג  משתתפים: 

 

שיאחי, ענבל לאור צדיק, שחר איתן, אלינור בראל,  מנחם ברגב, אהרון   חברי המועצה: 

 אביטל תבור, אביב רגב, שלומי סלמה. 

 

 , אפרת מזרחי, ג'קלין בן עמי, שלום טרם. מעוז ינון נעדרו: 

 

 צוות מקצועי: 

 

 גזבר  -  אבישי יצחקי

 מנכ"לית  -ניצן מחנאי גרמן 

 מבקר המועצה  - נג'יב מנסור 

 תושבים דוברות ופניות    -אושרת נגר  

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ  -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  - אריאל פישרעו"ד                         

 

 :על סדר היום

 אישור תב"רים.  .1
 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,     

 איתי ויסברג        

 ראש המועצה        
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

 968מליאת המועצה מאשרת את פתיחת תב"ר:  .1

 933, 914, 880, 835מליאת המועצה מאשרת את עדכון תב"רים:  .2

 969 מליאת המועצה מאשרת לדון בתב"ר: .3

 969מליאת המועצה מאשרת פתיחת תב"ר:  .4
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 דיון והחלטות:

 אישור תב"רים.  .1

 פתיחת תב"ר:  אבישי יצחקי: 

 מוסדות חינוך –הסדרת בטיחות תחבורתית  -   968תב"ר 

 רחוב הארז.   -באזור ביה"ס הנדיב  קיבלנו אישור משרד התחבורה

 אנחנו.   30%משרד התחבורה  70%

 בקרנות המועצה אין קרן שצ"פים. שאלה לפני,  אביטל תבור:

 שמתי.קרן שצ"פים אני לא מבקש מכם כסף פה אז לא  יש. אולם מכיוון שמ אבישי יצחקי: 

 ₪.   מיליון 1.7אני שם ממה שאני כן דורש, כרגע יש בערך 

 שאלות? יש למישהו , 968

תכנית כללית שהגשנו  הוא מגיע במסגרת  חיכינו לו הרבה זמן.  זה מימון ש ניצן מחנאי גרמן: 

 . טלצאת לתכנון מפורנתנו לנו תשובה חיובית עכשיו צריך  לקול קורא, 

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 .968מליאת המועצה מאשרת את פתיחת תב"ר:   -  17החלטה מס' 

 

 עדכון תב"רים:  אבישי יצחקי: 

 .כבישים ותחבורהשיקום ושדרוג   - 835תב"ר 

 לבצע את העבודות.  ₪ כדי אלף  240

ימי בנימינה, רחוב האכר, בנחלה, בגבעת עדה שיקום רחובות    –אתרים    4

 וברחוב ח"י והתאנה.לאחר עבודות ביוב  

 ימים שצריך לשקם, בקשה שהועברה ע"י השפ"מ.של מקטעים מסושיקום  

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 שיקום ופיתוח מערכות המים והביוב   - 880תב"ר  

והביוב. המשך פרויקט    400תוספת תקציב   פיתוח מערכות המים  אלף ₪ 

השאיבה.   שם  תחנות  היה  גדול  שיקום  עברה  הצפונית  השאיבה  תחנת 

 . של מערכת חשמל בלת"ם לא צפוי

 פעם שעברה אמרת משאבה.  שחר איתן: 

הוא   יואב מלטר: הישן הפרויקט  החשמל  על  להישען  ניתן  לא  משאבות,  כפי    החלפת 

 . שהוא ומכאן הבקשה

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 –נמנע 
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 רחוב עץ התאנה.  - 914תב"ר  אבישי יצחקי: 

 אישרתם במליאה הקודמת, מושך את הבקשה.

 מקרן הסלילה?  הדרישה שזה ירד שחר איתן: 

   מה שאישרנו פעם שעברה מקובל עליהם.מושך את זה החוצה,  אבישי יצחקי: 

 . כולם בוצעו? יש רחובות שרשומים לפני  תכנית הסלילה תבור:אביטל 

 פרויקט הביוב. ל  בסמוךאת הרחובות בהרחבה  אמרנו שנבצע איתי ויסברג: 

 לא נסלול אותם ואז נפתח אותם כדי לבצע את הביוב.  ניצן מחנאי גרמן: 

 בבנימינה? בעבודה? השניים?  אביטל תבור:

 הדקלים גם. משתדלים לעמוד בתכנית.   איתי ויסברג: 

 לעדכן באתר המועצה. צריך  אביטל תבור:

 עבודות מים וביוב - 933תב"ר  אבישי יצחקי: 

 מבקש לחזק את התב"ר מקרן הסלילה. 

 ? 835מה ההבדל בינו לבין   שחר איתן: 

 ימים.שיקום מקטעים מסו - 835 אבישי יצחקי: 

בסך הכל  עבודה שהיתה  עשינו  בא לפצות את התב"ר. ברחוב רותם      -  933

יש פה סיטואציה שקרן המים שהיא קלה  אלף ₪ להנחת קווי מים  163  .

 רוצה לקחת מהקרן העשירה שהיא תממן.  יחסית משמשת לעבודות סלילה.

 תיקונים אחרי הנחת ביוב. אמרת שזה ל – 835תב"ר  שחר איתן: 

 אחד. במקרה  אבישי יצחקי: 

 כולל ריבוד בכל המושבות?  ענבל לאור צדיק: 

פשוט   אבישי יצחקי:  אני  נפרד.  תב"ר  זה  והביוב  ריבוד  המים  את  מגלה  מחזק  אני  שם 

 סלילה.שחלק גדול מהפרויקטים זה חצי הנחת צנרת וחצי 

 . זה שיקום לא סלילה מאפס ניצן מחנאי גרמן: 

 להשאיר יותר כסף לעבודות מים.זה מאפשר לנו   איתי ויסברג: 

 לעבודות מים נטו.  אבישי יצחקי: 

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 933, 914,  880, 835דכון תב"רים: מליאת המועצה מאשרת ע   -  18 החלטה מס'

 

 בקשה להעלות תב"ר שהגיע היום, אבקש לחלק.  ניצן מחנאי גרמן: 

 צריך לאשר אם דנים בו.  איתי ויסברג: 

 העברת הפעילות של המועצה לענן. 

 פרויקט העברת נתונים לענן.  - 969תב"ר 

 ישיבות?  2לא היינו בסרט הזה לפני   שחר איתן: 

 הקמת אתר. אישרנו   אבישי יצחקי: 
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תקופה ארוכה אנחנו עושים מהלך של לעשות    ,בדבר אחד  צודק שחר אתה   איתי ויסברג: 

ולמצוא ספק חדש עם אחריות  עליו ותר ו נאלצנו ל ,בחרנו ספק גרוע את זה,

 . קדימה לשלוש שנים

 איך נשמר עד עכשיו?  ענבל לאור צדיק: 

 .יוצא גיבוי כל יום החוצההמועצה ו למטה במרתף שרתים איתי ויסברג: 

 מכרז?! יצא למי המבצע? לא  שלומי סלמה: 

 "ל. כחשמכרז של  היה לא.  איתי ויסברג: 

 חברות שזכו בלתת שירותים כאלה.  5היו  

"קונטרול" שישב פה אחד ואחד    בפועל כל שירותי הענן יצאו החוצה למעט

 יהיה גיבוי. 

הצבעה האם לדון  

 בתב"ר:

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 969: לדון בתב"ר   מליאת המועצה מאשרת   -  19 החלטה מס'

 969: פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת   -  20החלטה מס' 

 

 

 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

   איתי ויסברג           ניצן מחנאי גרמן 

 ראש המועצה                                                                             המועצה מנכ"לית

 


